
Acta de la Junta Municipal del Distrito Oeste

Nº de Acta: 2

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 24 de febrero 2020

Hora inicio/fin: 19:30 / 20:40

Lugar: Pza/Lagunas Ruideras s/n “Mas Blau”

Miembros asistentes:

D. José Luis López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Casto Moya Macias
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Miembros ausentes: 

Dª. Verónica Ruíz Escrig
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
Dª. Irene Gómez Santos
D. Pascual Barreda Martínez
D. Francisco Martinez Gómez

Presidente (PSOE)
Concejal (P Popular)
Vecino (PSOE)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera 
AMPA CEIP Vicente Artero

Vicepresidenta (Compromís)(*)
Vocal (Alcaldía)(*)
Vocal (Alcaldía)
Vecina (Podem-Esquerra Unida)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady (*)
AVV Gpo S José Obrero,C Alcora y Ady(*)
 

EXCUSA AUSENCIA (*)

Secretaria:
Inmaculada Arnau Picazo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar la orden del
día establecido:

1º.-  APROBACIÓN  DEL  ACTA  ORDINARIA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRITO
OESTE CELEBRADA EL 27 DE ENERO DE 2020.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 27 de
enero de 2020, por unanimidad de los miembros de la Junta.
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2º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte del Sr. Presidente se da cuenta de los trámites y las distintas soluciones
que  se  han  llevado  a  cabo  según  las  propuestas  y  sugerencias  expuestas  por  los
miembros de la Junta, siendo leídos los informes de cada negociado por la Secretaria de la
Junta.

3º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

El Sr. Casto Moya, vecino de Alcaldía, solicita el asfaltado de un tramo en la calle
Tinença de Benifasar esquina calle Albaida (Grupo San Lorenzo).

El Sr. Vicent Francesc Sales, Concejal del Partido Popular, comunica la queja de
los vecinos por la cantidad de excrementos de perros que se acumulan en el parque (junto
a la rotonda de Avda Alcora y puente Europa). Pregunta por las aguas fecales que han
aparecido en el rio seco, si se sabe de donde proceden, el Sr. Presidente informa que se
está tratando de averiguar la causa. Expone la falta de AMUS en la entrada y la salida de
los  alumnos  del  Colegio  Público  Vicent  Marçà y  por  último  reitera  la  propuesta  de  la
necesidad instalación de un semáforo en el cruce del calle Jesús Martí Martín con Botánico
Cavanilles (dirección Ctra. Borriol)  y que han ocurrido 17 accidentes de tráfico en poco
tiempo.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representante  de  la  AVV Gpo.  Reyes  y  Ctra.  Alcora,
expone el peligro que supone la finca en ruinas sita en la Ctra. Alcora n.º 296 junto a
Talleres Mecánica Andrés.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV el Saboner, pregunta por las
obras UE 36, el Sr. Presidente informa que el próximo lunes se abrirá al tráfico dicha zona
ya que está ejecutada. En Cuadra Saboner hay un pozo que se está cayendo el techo, con
peligro de que caiga al camino. Estudiar y dar solución al problema del estacionamiento en
la Cuadra Saboner. Reitera la limpieza del solar ubicado frente al Urban y la propuesta de
cambiar la luz de las farolas e instalar una que falta en el calle Sacañet, que enfoque en el
tramo hacia el Urban. 

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, pregunta
por el tema de la campaña de asfaltado para el Distrito Oeste, el Sr. Presidente informa
que están en proceso de contratación, por la cesión de la calle Moli d’Oli y por el tema de
los lindes de Catellón con Borriol por la zona de la Choquera. Solicita la instalación de un
cartel de “recogida de poda” en la calle Moli d’Oli (antes de llegar al n.º 5) y que pasen a
recoger restos de poda que han depositado junto a los contenedores en la Urbanización.

La  Sra.  Rosa  Lidón  Ejarque,  representante  de  la  AMPA Ceip  Vicente  Artero,
reitera la situación de deterioro que se encuentran los aseos del Colegio.

Y no habiendo mas asuntos que tratar,  se levanta la sesión,  siendo las veinte
horas y cuarenta minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente
y la Secretaria de la Junta, en el lugar y la fecha al principio expresados.
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Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

NÚM. d'Acta: 2

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 24 de febrer 2020

Hora inici/fi: 19:30 / 20:40

Lloc: Pça/Llacunes Ruideres s/n “Mas Blau”

Membres assistents:

Sr. José Luis López Ibáñez
Sr. Vicent Francesc Sales Mateu
Sr. Casto Moya Macias
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sra. Concepción Guillamón Albalate
Sra. Rosa Lidón Ejarque Gual

Membres absents: 

Sra. Verónica Ruíz Escrig
Sra. Marinela Mónica Barabás
Sra. Lorena Bachero Colomer
Sra. Irene Gómez Santos
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sr. Francisco Martinez Gómez

President (PSOE)
Regidor (P Popular)
Veí (PSOE)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reis i Ctra. Alcora
AVV La Choquera 
AMPA CEIP Vicente Artero

Vicepresidenta (Compromís)(*)
Vocal (Alcaldia)(*)
Vocal (Alcaldia)
Veïna (Podem-Esquerra Unida)
AVV Ctra. Borriol, Roser i adj(*)
AVV Gpo S José Obrer,C L'alcora i Adj(*)
 

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Inmaculada Arnau Picazo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'orde del dia
establit:

1º.- APROVACIÓ De l'ACTA ORDINÀRIA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST
CELEBRADA EL 27 DE GENER DE 2020.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 27 de gener de
2020, per unanimitat dels membres de la Junta.
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2º.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part  del Sr.  President  se n’adona dels tràmits i  les distintes solucions que
s'han dut a terme segons les propostes i suggeriments exposades pels membres de la
Junta, sent llegits els informes de cada negociat per la Secretària de la Junta.

3º.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Casto Moya, veí d'Alcaldia, sol·licita l'asfaltat d'un tram en el carrer Tinença
de Benifasar cantó carrer Albaida (Grup Sant Lorenzo).

El Sr. Vicent Francesc Sals, Regidor del Partit Popular, comunica la queixa dels
veïns per la  quantitat  d'excrements de gossos que s'acumulen en el  parc (junt  amb la
rotonda d'Av L'alcora i pont Europa). Pregunta per les aigües fecals que han aparegut en el
va  riure  sec,  si  se  sap  d'on  procedixen,  el  Sr.  President  informa  que  s'està  tractant
d'esbrinar la causa. Exposa la falta d'AMUS en l'entrada i l'eixida dels alumnes del Col·legi
Públic Vicent Marçà i finalment reitera la proposta de la necessitat instal·lació d'un semàfor
en  l'encreuament  del  carrer  Jesús Martí  Martín  amb Botànic  Cavanilles  (direcció  Ctra.
Borriol) i que han ocorregut 17 accidents de tràfic en poc de temps.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AVV Gpo. Reis i Ctra. L'alcora, exposa
el perill que suposa la finca en ruïnes sítia en la Ctra. L'alcora núm. 296 junt amb Tallers
Mecànica Andrés.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AVV el Saboner, pregunta per les obres
UE 36, el Sr. President informa que dilluns que ve s'obrirà al tràfic la dita zona ja que està
executada. En Quadra Saboner hi ha un pou que està caient el sostre, amb perill que caiga
al camí. Estudiar i donar solució al problema de l'estacionament en la Quadra Saboner.
Reitera la neteja del solar ubicat enfront de l'Urban i la proposta de  canviar la llum dels
fanals i  instal·lar  una que falta en el carrer Sacañet, que enfocament en el tram cap a
l'Urban. 

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AVV La Choquera, pregunta pel
tema de la campanya d'asfaltat per al Districte Oest, el Sr. President informa que estan en
procés de contractació, per la cessió del carrer Moli d’Oli i pel tema dels límits de Catellón
amb Borriol per la zona de la Choquera. Sol·licita la instal·lació d'un cartell  “d'arreplega de
poda” en el carrer Moli d’Oli (abans d'arribar al núm. 5) i que passen a arreplegar restes de
poda que han depositat junt amb els contenidors en la Urbanització.

La Sra. Rosa Lidón Ejarque, representant de l'AMPA Ceip Vicente Artero, reitera
la situació de deteriorament que es troben els lavabos del Col·legi.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, sent les vint  hores i
quaranta minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària
de la Junta, en el lloc i la data al principi expressats.
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